



Minutes

Meeting Date: November 15th, 2023

Time: 7:00pm – 8:30pm

Location: Zoom

Chair: Michelle Tseng, PAC Co-Chair

Attendance: 25+

会议日期: 11月15日th, 2023

会议时间: 7:00–8:30PM

会议地点: ZOOM

主持: PAC 联席主席 Michelle Tseng

与会人员: 25+

Description	Speaker
<p>Welcome and Introductions 欢迎和介绍</p>	<p>Michelle Tseng, PAC Co-Chair</p>
<p>Introducing the Student Liaison Officer, Constable Dhiren Kumar</p> <ul style="list-style-type: none"> • Byng Student Liason Officer program is back after being out of commission for a few years. • It provides kids with resources and outreach programs beyond the Counselling Department. • Through Constable Kumar, the school has direct relationship to the Vancouver Police Department. • Constable Kumar said that he will try his best to avoid criminal charges being pressed against the kids. <p>介绍了学生联络官迪伦·库马尔警官</p> <ul style="list-style-type: none"> • Byng 的学生联络官项目在取消几年后又回来了。 • 它为孩子们提供咨了询部门以外的资源和外联项目。 • 通过库马尔警官，学校与温哥华警察局有了直接关系。 • 库马尔警官说，他将尽最大努力避免让孩子们受到刑事指控。 <p>Principal's Update</p> <ul style="list-style-type: none"> • Jill Sehmbi talked about the new reporting system which was put in place as of this year and mentioned that this system aligned better with that of the province. • Midterm reports will be available on Nov. 17. Parent teacher conference bookings will start on the same day. Parent conferences will be held on Nov. 23. It was recommended that parents should ask the teachers how they could support their children's learning at home. • Mr. Wilman announced that Jennifer Lo will be starting at the Music Department as of September, 2024. 	<p>Mr. Wilmann, Principal Constable Kumar, SLO</p> <p>Mr. Wilmann, Principal Ms. Sehmbi, Vice Principal Mr. McKeen, Teacher</p>



**Lord Byng Secondary School
Parent Advisory Council (PAC)**

Description	Speaker
<ul style="list-style-type: none"> In terms of the Pillar of Reconciliation, the number of indigenous courses increased from 9 to 18 this year. Other upcoming projects at school include the pole raising celebration, work on the outdoor learning space, the cultural bridging program, and the multipurpose learning space. Byng will host basketball tournament during Nov. 27-29. Byng basketball team is now the top ranking senior team in Vancouver. 	<p>Mr. Wilmann, Principal; Kristin McAllister, Past PAC Chair; May Lee, PAC Co Chair</p>
<p>校长的更新</p> <ul style="list-style-type: none"> Jill Sehmbi 谈到了从今年开始实施的新的报告系统，并提到该系统与本省的报告系统更一致。 期中报告将于 11 月 17 日发出，家长会登记将在同一天开始，家长会将于 11 月 23 日举行。建议家长询问老师如何支持孩子在家学习。 威尔曼先生宣布，詹妮弗·洛将于 2024 年 9 月开始进入音乐系。 在和解支柱方面，今年土著课程的数量从 9 门增加到 18 门。 学校即将进行的其他项目包括土著木雕揭牌庆祝活动、户外学习空间、文化桥梁项目和多用途学习空间。 Byng 将于 11 月 27-29 日主办篮球锦标赛，而 Byng 篮球队现在是温哥华顶级的高级球队。 	<p>Nora Ng, DPAC Rep</p> <p>Kristin McAllister, Chair Grad Committee</p>
<p>Annual Byng Direct Appeal Fundraising Drive</p> <ul style="list-style-type: none"> Total Funding Requests: \$116,644.65 Gaming Grant Funds in hand: \$27,939.86 General Funds from 2022: \$6,616.31 2023-2024 Direct Appeal raised so far: \$7,800 Total funds in hand: \$42,356.17 Additional funds needed to fund all requests: \$74,288.58 <p>Ways of Donating:</p> <ul style="list-style-type: none"> Through SchoolCashOnline. Prepaid grocery cards at Sungiven:5% rebate to Byng Online shopping at Stong's:4% rebate to Byng Winter Fair: Dec.14th 3-9pm at school cafeteria <p>年度 Byng 直接呼吁筹款活动</p> <ul style="list-style-type: none"> 资金请求总额: 116644.65 美元 可支配的游戏资助基金: 27,939.86 美元 2022 年剩余的普通基金: 6,616.31 美元 2023-2024 年的直接筹款迄今已筹集到: 7800 美元 手头的资金总额: 42356.17 美元 资助所有请求所需的额外资金: 74288.58 美元 	



Description	Speaker
<p>捐赠方式:</p> <ul style="list-style-type: none">• 通过学校现金在线链接捐赠。• 购买元初超市卡: 给 Byng5%的返点捐赠• 在 Stong 的网上购物: 给 Byng4%的返点捐赠• 冬季义卖会: 12月14日下午3-9点在学校自助餐厅 <p>DPAC Update</p> <ul style="list-style-type: none">• Lord Byng PAC is working on submissions to the DPAC and VSB regarding the increased enrollment numbers at the school and its impact.• The next DPAC meeting will be on Nov.23rd. <p>DPAC 更新</p> <ul style="list-style-type: none">• Byng PAC 正在向 DPAC 和 VSB 提交关于学校入学人数的增加及其影响的文件。• 下一次 DPAC 会议将于 11 月 23 日举行。 <p>Grad Committee Update:</p> <p>Fundraising efforts:</p> <ul style="list-style-type: none">• Purdy's chocolate sale• Bottle drive on Nov.25th. Acceptable items include milk cartons, glass bottles, and cans for deposit. <p>Next PAC meeting is on Feb 7th.</p> <p>毕业生委员会更新:</p> <p>筹款工作:</p> <ul style="list-style-type: none">• PURDY 巧克力销售• 收集瓶子筹款活动将于 11 月 25 日举行, 可接受的瓶子包括牛奶盒、玻璃瓶和铁罐。 <p>下一次 PAC 会议将于 2024 年 2 月 7 日举行。</p> <p>Meeting Adjourned. 会议结束</p>	